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Hallituksen kokous 22/2023

Aika: 22.08.2023, klo 16.15

Paikka: Tietotekniikan talo, Konemiehentie 2, A106

Paikalla:

Hallitus
Inkeri Nora (puheenjohtaja)

Elias Pitkänen (sihteeri)

Allan Hemming

Anni Kekäläinen

Eetu Heiskanen

Inka Viita

Kerttu Peura

Maria “Martsu” Lappalainen

Maria “Markku” Toivainen

Markus Laine

Tuomas Toropainen

Muut läsnäolijat
-

1. Kokouksen avaus
Avattiin kokous ajassa 16.16.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokouskutsu on lähetetty ajoissa ja paikalla on päätösvaltainenmäärä hallituksen jäseniä.

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Valittiin pöytäkirjantarkastajiksi Markku jaMarkus.

4. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Lisättiin kohdat “8.8 Ennakon takaisinmaksu”, “9.3 Hallituksen esittelyvideo” ja “10.5

Olkkaria koskevat mahdolliset muutokset” ja siirrettiin seuraavia kohtia vastaavasti.

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat
Meillä on syksyn ensimmäinen kokous, jee!

Martsu ilmoitti, että tänään on eväänä ihan tosi paljon ylijäämäruokaa kesäpäiviltä.

6. Kuulumiskierros
Käytiin läpi kuulumiset seuraavasti:

Inkeri:Menee hyvin, innoissaan syksystä, odottaa täyspäiväisten töiden loppua.



Martsu: FTMK:nwiimeinenwoitelu oli eilen, heikohko olo.

Allan: Ihmetteli A106:n kapeaa ikkunaa. Kuuluu hyvää. Pieni FOMOviikonlopusta. Olisi

mukavaa, jos koulu ei alkaisi ihan vielä. Kiva kokoustaa.

Inka poistui kokouksesta ajassa 16.24 ja palasi ajassa 16.26.

Markus:Viikonloppu oli kiva, mukavaa, että asioita alkaa pikkuhiljaa tapahtumaan.

Markku:Hyvää kuuluu, hemo kandistressi. Laitatutti kynnet.

Anni:Kivaa olla täällä taas kokoustamassa, ollut pieni ikävä kokouksia. Hyvää kuuluu

yleisesti, kesäpäivät oli mukavat. Hiljalleen valkenee, että kesä alkaa olla ohi.

Eetu:Kesä ei ole vielä ohi. Mukava viikonloppu, olisi voinut olla vaikka pari päivää vielä.

Odottaa varaslähtöä, ihmisten näkemistä ja poikkeuksellisesti myös opiskeluja.

Kerttu: Sunnuntaina illalla nousi pieni kuume. Hauskaa, että arki alkaa. Hiljalleen

hyväksyy sen, että syksy on täällä. Vaatii hieman orientoitumista.

Inka: Stressaa orientaatioviikko, kandi ja kaiken yhdistäminen. Samaan aikaan odottaa

niitä innolla.

Elias: Jännittävää, kun orientaatioviikko alkaa. Yritetty lomailla kesätöiden jälkeen, mutta

low key vähän epäonnistui. Nyt pitäisi sitten kääriä hihat. Paljon tapahtunut vuoden

aikana!

Poissaolevat:

Tuomas: Ei voi olla vuosi vielä tässä vaiheessa :0Mutta, rakkaudesta lajiin mennään! Kiva

alkaa kokoustamaan taas. Kiitos kaikille kesäpäivistä, ja otetaan ilo irti loppuvuoden

yhteistyöstä <3

7. Hyväksyttävät laskut

Kululaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Sofia Soikkeli Kauramaitoo Olkkarille 19,71 € Hyväksytään

Anni Kekäläinen Mailchimp elokuu 30,72 € Hyväksytään

Markus Laine KUBB-pihapeli killalle, ostettu 23.5.2023 20,12 € Hyväksytään

Markus Laine Ulkosuhdetiimin virkistäytymisillallinen 3.8. 66,20 € Hyväksytään

Markus Laine Killan kesäpäivän tarjoilut 10.8.2023 139,61 € Hyväksytään

Markus Laine
Spikeball-peli killalle, ostettu kesäpäivään
10.8.2023 39,90 € Hyväksytään

Henna Lauri

Ostettu 10 kpl tekoköynnöksiä Athenen
fuksibileisiin Club Apocalypseen. Osto
tapahtui Rustassa 26.3.2023. Pahoittelut 39,90 € Hyväksytään



liitteenä olevan kuitin huonosta laadusta.

Ilari Ristikankare International picnic tarjoilut 15.8. 35,56 € Hyväksytään

Erik Hellman

Lennot ESTIEM Oktoberfest activity week:lle
Müncheniin 17-24.9.23. Liput ostettu 5.8.23.
Kiltatuki. 50,00 € Hyväksytään

Ostolaskut

Saaja Perustelu Summa Päätös

Angelniemen Kantti Oy Tilavuokra Ankkurikellari / ISO-vklp 850,00 € Hyväksytään

8. Talous- ja hallintoasiat

8.1. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin killalle uusia jäseniä liitteen 1mukaisesti.

8.2. Palautetta hallituksen postilaatikkoon
Merkittiin tiedoksi palautelaatikkoon tullut toive toimarikyselyn tulosten

julkaisemisesta. Hallitus selvittää, missämuodossa tuloksia voisi julkaista

vastaajien yksityisyyden takaamiseksi. Markus ja Inkeri ottaa kopin.

8.3. Touhutonnihakemukset
Merkittiin tiedoksi, ettei hallitukselle ole tullut uusia touhutonnihakemuksia.

8.4. Syksyn suuret linjat
Inkeri esitteli kohdan. Käytiin läpi kriittisimmät päivämäärät ja deadlinet

tulevalle syksylle. Hallituksen Driveen on tehty näistä koonti.

8.5. Dekaanin lounas
Merkittiin tiedoksi lounaalla käyty keskustelu:

Kielilinjaukset ovat edelleen keskustelun alla, nämä selvityksessä

korkeakouluilla (mitä pystytään tekemään ja missä aikataulussa).

Tekoälyn käytön linjaukset nousseet esille. Ohjeistukset Aallon yhteisiin

tekoälylinjauksiin ovat saatavilla internetistä. Aallon yleinen linjaus on, että

lähtökohtaisesti tekoälytyökaluja saa käyttää, mutta kurssit voivat linjata niiden

käytöstä tarkemmin. SCI:llä painotetaan selkeää ohjeistusta kurssien

opettajilta.



Keskustelua käytiin myös opiskelutiloista.

8.6. Jäsenmaksu
Merkittiin tiedoksi, että jäsenistölle on laitettu eri kanavissamuistutus killan

jäsenmaksunmaksamisesta uudenmallin mukaan. Phukseille onmennyt infot

jäseneksi liittymisestä, MKV-phukseille menossa samat tiedot pian.

8.7. Syksyn budjetti
Käytiin läpi budjetin toteuman tilanne syksyä varten. Erityisesti

hinnannousuihin on hyvä kiinnittää huomiota syksyn toiminnassa. Eetu

ohjeistaa toimareita budjetin käyttöön syksyn alkaessa.

8.8. Ennakon takaisinmaksu
Merkittiin tiedoksi, että aiemmin vuonnamyönnettymaksuennakko

Megakesäretken toteuttamista varten onmaksettu takaisin.

8.9. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin TEK:in mainos- ja sponsorimateriaalin laskutuksesta.

9. Viestintä

9.1. Nettisivujen päivitys
Merkittiin tiedoksi, että sivuille päivitetään häirintäyhdyshenkilöiden tiedot ja

sponsorien logot ajankohtaisiksi.

9.2. Valokuvaaja(t) varaslähdössä
Keskusteltiin varaslähdön valokuvaajien tilanteesta. Jos kukaa valokuvaajista ei

pääse varaslähtöön, hallitus järjestää jonkinlaisen vaihtoehtoisen ratkaisun.

9.3. Hallituksen esittelyvideo
Merkittiin tiedoksi, että kuvaukset on jo aloitettu. Loput osiot kuvataan

kokouksen jälkeenmahdollisilta osin, kuvaamatta jääneet poikkeusjärjestelyin.

Video näytetään ensi tiistain alkupamauksessa.

9.4. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi, että syksyn ensimmäinen viikkotiedote tulee kuluvan viikon

aikana. Tämän jälkeen tiedotteet tulevat säännöllisesti syksyllä. Hallituksen

kuvamenee Instagramiin mahdollisesti seuraavan kuukausikoosteen jälkeen.

Hallituksen kuva nettisivuilla päivitetäänmyös sisällyttämään nimet ja tittelit,

ja kuva tulostetaanmyösOlkkarille.

Jäätiin kokoustauolle ajassa 17.18 ja palattiin ajassa 17.27.

10. Yhteisö

10.1. Vuosijuhlaedustukset



Valittiin Inkeri jaMarkus edustamaan kiltaa PT:n vuosijuhlilla.

Merkittiin tiedoksi, että Diskonttauksen kutsu on saapunut, ja hallitus on

ilmoittautunut kokonaisuudessaan.

10.2. Otasuunnistus
Merkittiin tiedoksi, että hallitus ei osallistu pisteelläänOtasuunnistukseen.

10.3. Stadisuunnistus
Merkittiin tiedoksi, että hallitus ei osallistu pisteellään Stadisuunnistukseen.

10.4. Aalto Party
Merkittiin tiedoksi, että hallitus järjestää rastin tapahtumassa. Yksityiskohdat

sovitaan hallituksen omassa ryhmässämyöhemmin.

10.5. Olkkaria koskevatmahdolliset muutokset
Merkittiin tiedoksi, että muutoksista on keskusteltumm. dekaanilounaalla.

T-talon huoneiden ja työtilojen järjestelyt muuttuvat ELEC:in tulevan

poismuuton johdosta, mistä saattaa aiheutua T-talolle remontteja. Tilanne

koskettaamahdollisesti myösOlkkaria. Hallitus osallistuumahdollisia

muutoksia käsitteleviin keskusteluihin syksyn aikana.

10.6. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

11. Tapahtumat

11.1. YhteislähtöMegazoneen
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Tällainen idea syntyi ulkosuhdetiimin kanssa. Yhteislähtö tapahtuisi torstaina

14.9. PT:n kanssa.

11.2. Muut esille tulevat asiat
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

IE onmukana varaslähdössä ja orientaatioviikolla. Hommat onmuutenkin

aloiteltu hiljalleen.

Tapahtumahäirintäyhdyshenkilötyöryhmässä on pikkuhiljaa palattu

kesälomilta, ja aihetta edistetään syksyn aikana.

Yhdenvertaisuustyöryhmän tapahtumaviestintäasioita onmyöskin aloiteltu.

12. Phuksi- ja ISOasiat

12.1. Varaslähtö
Keskusteltiin varaslähdön aikatauluista ja vetovastuista. Hallituslaiset auttavat

ruuanlaitossa ja siivoamisessa.



12.2. Orientaatioviikko
Keskusteltiin orientaatioviikon aikatauluista ja vetovastuista.

Hankitaan lippuairue Teekkarielämää-luentojen alkuun hallituslaisista.

Tiistaina hallitus pitää Tour de Toimarin alkupamauksen ja pitää

kiltatuoterastia.

Phuksikassit saataneen järjesteltyä torstain Kipparin korneriin.

Allan poistui kokouksesta ajassa 17.53.

12.3. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin muiden kiltalaistenmahdollisuuksista osallistua orientaatioviikon

tapahtumiin. Viestitään näistä killalle Torven ja muun Telegramin välityksellä.

13. MKV-asiat

13.1. Varaslähtö
Ei muutoksia kohdan 12.1 keskusteluihin, tosin KV-opiskelijat ovat amfilla

tuntia myöhemmin.

13.2. Orientaatioviikko
Ei muutoksia kohdan 12.2 keskusteluihin, tosin KV-opiskelijat pelaavat tuntia

aikaisemmin.

13.3. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

14. Yrityssuhteet

14.1. Ajankohtaiset asiat:
Merkittiin tiedoksi Tuomaksen terveiset:

Phuksikassit valmistellaan Eliaksen kanssa alkavalla viikolla. Näihin piti hakea

tavaraa jonkin verran.

Paljon excuja tulossa syksylle!

Muutama uusi yhteistyöfirma saadaan kiinnitettyä vielä tälle vuodelle,

huipputulos tekeillä.

15. Opintoasiat

15.1. Infon koulutusneuvosto 22.8.
Merkittiin tiedoksi keskustelu:

Kokouksessa käsiteltiin diplomitöiden hyväksymiset, infon kurssien

kurssipalautteet ja keskusteltiin ylipäätään kurssipalautteen saamisesta ja

(epä-)läpinäkyvyydestä.



Kokouksen lopuksi esiteltiin tämänhetkiset versiot OPS 24-26 -muotoiluista.

15.2. Muut esille tulevat asiat
Ei muita esille tulevia asioita.

16. Muu toiminta

16.1. Ensimmäisen periodin vakiokokousaika
Merkittiin tiedoksi, että ensimmäisen periodin vakiokokousaika on torstaisin

klo 16.15-18.

16.2. Sakkojen päivitys
Merkittiin tiedoksi, ettäMarkuksella ja Tuomaksella on vanha

performanssisakko jäljellä. Nemuuttuvat varsinaisiksi sakoiksi, jollei niitä

kuitata ennen seuraavan kokouksen päättymistä.

Merkittiin Tuomakselle yksi (1) performanssisakko doodlauksen

myöhästymisestä.

16.3. Pöytäkirjojen tarkastukset
Merkittiin tiedoksi, että pöytäkirjojen tarkastustilanne on ajan tasalla (kiitos

kesän).

17. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin kesäpäivän kulujen tasaamisesta osallistujien kesken.

Keskusteltiin syksyn hallitushengailuista, pyritään pitämään niitä kuukausittain.

Pollataan kämppäapprojen aikataulu uudestaan.

18. Seuraava kokous
Seuraava kokous pidetään 07.09. kello 16.15. EväsvuorossaMarkus.

19. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous ajassa 18.17.

Pöytäkirjantarkastajat:

________________________________________ ________________________________________

Maria Toivainen Markus Laine

Puheenjohtaja ja sihteeri:

________________________________________ ________________________________________

Inkeri Nora Elias Pitkänen



Liite 1

Hyväksyttävät uudet jäsenet

Välimäki Maija
Sainio Juhana Arvi Kristian
Laine Juuso Eemeli
Savolainen Ekke Konrad Ilmari
Karppinen Anni
Rahman Moshiur
Sugule Fadumo
Niemelä Heini Orvokki
Pohja Nelle Olivia
Shestakova Sophia
Heikkilä Peppi Hilda Justiina
Saksela Karri Eero Markus
Laine Mette
Carrero Isak Axel Alberto
Lund Karlotta Amanda
Ilvonen Aada Helmiina
Itkonen Karla Elena
Palokangas Peppi Mea Livia
Laaksonen Emil Olavi
Vähäpesola Erika
Raivio Kaappo Tapani Tuomaanpoika
Takala Kaisa Kyllikki
Lehto Paula Ilona Tuulikki
Iivonen Esa Johannes
Stenberg Amanda Teresia Pauline
Mildh Kaj Lennart
Saarto Nina Aleksandra
Karvanen Anniina Sara Maria
Tuloisela Tapio
Hyttinen Onni Touko Kalevi
Suuriniemi Konsta Kalervo
Valtonen Veikko Pekka Matias
Heikkilä Elisa Annika
Paananen Elena Eedit Ottilia
Saanio Oona Antonia
Einiö Eeva Elsa Helena
Sok Sochitra
Kurvinen Emma
Virtanen Viljami Tapio
Laukkanen Emilia Aleksandra


